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Zápis ze setkání pracovní skupiny pro 
podporu moderních didaktických forem 

vedoucích k rozvoji klíčových kompetencí 
 

Místní akční plán vzdělávání IV ORP Žďár nad Sázavou 
registrační číslo CZ.02.02.XX/00/23_017/0008306 

 

Datum setkání: 17.06.2025 (15 - 17 h) 

Místo setkání: Městský úřad, Žižkova 1, Žďár nad Sázavou (zasedací místnost RM) 

Přítomní: viz. prezenční listina setkání 

 

Program setkání 

1. Přivítání účastníků setkání a úvod (všechny PS) 

2. Informace o průběhu realizace projektu MAP IV v 1. pololetí 2025 (všechny PS) 

3. Informace o plánovaných aktivitách projektu MAP IV do konce roku 2025 (všechny PS) 

4. Samostatné jednání pracovní skupiny MoDiFo 

5. Diskuse, různé a ukončení setkání (všechny PS) 

6. Prohlídka firmy Efko karton s.r.o. v Novém Veselí a prezentace jejích produktů (zájemci) 

Projednané body 
Body setkání 1, 2, 3 a 5 byly určeny všem přítomným, a tak probíhaly pro všechny pracovní skupiny 

společně. Po projednání 3. bodu se pracovní skupiny rozdělily podle svého zaměření a v rámci 4. bodu 

probíhalo jejich samostatné jednání. Bod 6 byl určen jen pro zájemce napříč pracovními skupinami. 

 

1. Přivítání účastníků setkání a úvod 

Manažerka projektu Ing. Radka Klementová zahájila společné setkání pracovních skupin, přivítala 

přítomné a poděkovala jim za jejich účast.  

Úvodní slovo si poté vzal předseda Řídícího výboru MAP a senátor Ing. Josef Klement, který účastníky 

seznámil s aktuálním stavem legislativního procesu týkajícího se oblasti školství. Poukázal zejména na 

stav novelizace školského zákona, který je aktuálně projednáván v Senátu. Informoval o skutečnosti, že 

nebyl podpořen záměr snížit počet odkladů školní docházky, který je v ČR nejvyšší v celé EU. Dále 

poukázal na problematiku financování nepedagogických pracovníků a záměru slučování škol v malých 

obcích. Na závěr svého vystoupení ještě zmínil, že vyšla výzva na pokračování projektů MAP a popsal, jak 

byla tato výzva připomínkována a také celkový vývojový proces, který této výzvě předcházel. Poté 

zodpověděl dotazy, které účastníky setkání k dané problematice zajímaly. Na závěr svého vystoupení 

vyjádřil přesvědčení, že projekt MAP bude pokračovat i v dalším období, a ocenil praktický přínos jeho 

aktivit na cílové skupiny nejen v ORP, ale i celostátně.     
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2. Informace o průběhu realizace projektu MAP IV za 1. pololetí 2025 

Manažerka projektu Ing. Radka Klementová seznámila účastníky se stavem plnění nastavených indikátorů 

projektu MAP IV a konstatovala, že indikátory se daří plnit dle stanoveného harmonogramu a v souladu 

se stanovenými cíli a výstupy projektu MAP IV. Koncem června končí 3. monitorovací období a na 28.07. 

je stanoven termín podání předposlední ZoR (zprávy o realizaci) a ŽoP (žádosti o platbu). 

Manažerka také informovala o splnění povinné účasti na Metodicko-evaluačním setkání MAP dne 21.05., 

kde evaluátorka projektu, Ing. Martina Šmolová, prezentovala přínos a dopad zrealizovaných aktivit na 

jednotlivé cílové skupiny projektu. Zdůraznila, že v rámci povinné aktivity Vnitřní hodnocení projektu, je 

nutné vyplňovat databázi kontaktů na členy RT, PS, ŘV i účastníky workshopů a seminářů zejména z CS 

pedagogové, rodiče a veřejnost. Poprosila přítomné o případné vyplnění dotazníku, který jim může být 

z Řídícího orgánu zaslán. 

Dále prezentovala jednotlivé implementační aktivity, které byly realizovány v 1. pololetí 2025. Tato 

prezentace v PowerPointu obsahovala také fotografie pořízené z těchto jednotlivých aktivit a byla 

doplněna i o hodnocení těchto aktivit jejich účastníky. Někteří členové pracovních skupin doplnili toto 

hodnocení svými vlastními zkušenostmi s aktivitami, kterých se osobně účastnili. Jejich hodnocení bylo 

velmi pozitivní a byl oceňován zejména praktický přínos aktivit.  

Účastníci se shodli na velmi pozitivním hodnocení obou „komunikačních“ workshopů s lektorkou Mgr. 

Monikou Nevolovou a také přednášky PhDr. Marka Hermana s názvem „Ochutnávka selského rozumu“, 

která byla určena pro veřejnost a které se účastnily řádově stovky zájemců. 

Na závěr tohoto bodu Ing. Radka Klementová poukázala na vynikající spolupráci s Knihovnou M. J. Sychry 

a poděkovala její ředitelce Mgr. Martině Sedlákové za vstřícnost a vysoce proaktivní přístup. Dále 

poděkovala všem členům pracovních skupin, kteří fungují v rámci implementačních aktivit také v rolích 

interních lektorů. 
 

3. Informace o plánovaných aktivitách projektu MAP IV ve 2. pololetí 2025 

Ve třetím bodu programu setkání seznámila Ing. Radka Klementová účastníky s aktivitami plánovanými 

do konce realizace projektu. Některé aktivity jsou již konkrétně datovány, u několika ještě zatím nebylo 

stanoveno přesné datum realizace a teprve o tom probíhá jednání s lektory i cílovými skupinami. Budou 

probíhat implementační aktivity pro všechny cílové skupiny, hodně aktivit bude zaměřeno na 

polytechnické vzdělávání a cílovou skupinu dětí a žáků.   

U některých aktivit je třeba ještě doladit jejich konkrétní obsah, takže cílové skupiny budou kontaktovány, 

aby se k této problematice vyjádřily (formou elektronického dotazníku). Toto se týká implementačních 

aktivit jak pro pedagogy, tak pro vedení škol (ředitele a zástupce). 

Na závěr tohoto bodu bylo řešeno také výjezdní setkání všech pracovních skupin, které proběhne 

v termínu 14.-15. listopadu 2025 (místo setkání a konkrétní obsah bude teprve upřesněny). 

 

4. Samostatné jednání pracovní skupiny MoDiFo 

Členové pracovní skupiny zhodnotili uskutečněné aktivity a jejich dopad na cílové skupiny, a to nejen za 

období leden – červen 2025, ale také od začátku realizace projektu MAP. Vedoucí skupiny Mgr. Lucie 

Topinková udělala na závěr jednání celkové shrnutí realizovaných aktivit a poukázala na velmi dobré 

hodnocení od účastníků těchto aktivit.  
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V rámci pracovní skupiny byla také diskutována dílčí témata některých implementačních aktivit nejen pro 

období září až prosinec 2025, ale i do Akčních plánů na roky 2026, 2027 a 2028. Bylo upřesňováno jejich 

konkrétní obsahové zaměření a také řešena co možná nejefektivnější forma jejich realizace.  

Pracovní skupina také diskutovala o potenciálních termínech pro další samostatné setkání pracovní 

skupiny (konkrétní termín bude upřesněn do konce června). 

Na závěr jednání Mgr. Topinková poděkovala také všem přítomným členům pracovní skupiny MoDiFo za 

jejich aktivní přístup a také za jejich náměty a příspěvky do diskuse.  

 

5. Diskuse, různé a ukončení setkání 

Na závěr celého setkání manažerka projektu Ing. Radka Klementová poděkovala všem za jejich účast, ale 

také za jejich aktivní zapojení do dosavadní realizace projektu, a vyjádřila přesvědčení, že tato výborná 

spolupráce bude pokračovat i nadále. Všem zúčastněným popřála pohodové období nadcházejících 

dovolených a prázdnin a setkání formálně ukončila. 

 

6. Prohlídka firmy Efko karton s.r.o. v Novém Veselí 

Po formálním ukončení celého setkání někteří účastníci setkání využili možnost odjet s vedoucím PS pro 

polytechnické vzdělávání a řemesla, panem Miroslavem Kotíkem, do Nového Veselí a zde si prohlédnout 

prostory a produkty firmy Efko karton s.r.o., která se kromě jiného zaměřuje na vývoj a výrobu stavebnic, 

3D modelů, deskových her, puzzle, leporel a dalších věcí, které lze využívat ve vzdělávacím procesu.   

 

Ve Žďáře nad Sázavou dne 18.06.2025 


